



7 D Charming Hokkaido All Season



TOUR CODE: HOK7CA

1

SINGAPORE → TOKYO → HOKKAIDO

Depart for Chitose Airport (Hokkaido) via Tokyo from Singapore Changi International Airport.

2

CHITOSE / DATE JIDAIMURA / HELL VALLEY / NOBORIBETSU ONSEN

Date Jidaimura: History theme-park highlighting the Edo period, one of the most attractive era in Japanese history. Enjoy the famous Ninja performance inside the theatres, where you can relive the exciting times of Ninja through the action show.

Hell Valley: The sulphurous boiling hot spring valley also called "Jigoku Tani"

3

MT. SHOWA / LAKE TOYA / *FRUIT PICKING (SEASONAL ONLY) / MT. UZU CRATER (CABLE CAR) / KONBU-KAN / FORT GORYOKAKU / MEIJI-KAN, SEAFOOD MARKET / MT. HAKODATE "NIGHT VIEW"

Mt. Showa: The youngest active volcano in Japan formed in 1943.

***Fruit Picking Fun** is available from mid Jun - early Nov only.

Mt. Uzu: Take the cable car to the top of Mt. Uzu (opposite to Showa) and get a closer view of this volcano crater (If closed due to weather conditions it will be replaced by Bear Ranch).

Konbu-Kan: Through video presentation at the specially designed theatre, you will be able to see how the Japanese harvest the Konbu (seaweed) from the sea.

Fort Goryokaku: Japan's first western style stronghold. The star-shaped fort was built in 1864 for the defence of Hokkaido against invasion.

Meiji-Kan, Seafood Market: A Warehouse in olden days, converted into shops for selling of seafood and souvenir.

Mt. Hakodate: Take a **cable car ride** to the top of the mountain to enjoy a panoramic night view that is ranked among top 3 of the world.

4

*LAKE SHIKOTSU-KO / ODORI PARK / UNDERGROUND SHOPPING STREET / JR TOWER(T-38) / RAMEN REPUBLIC SAPPORO

***Shikotsu-ko:** The deepest natural volcano lake in Japan, located at the highland. We will take a cruise ride to enjoy the view (*except winter Nov ~ Mar).

Odori Park: The main street of Sapporo, which is also the venue of the annual "Snow Festival". An underground shopping street is also built beneath this Odori Park.

JR Tower: The tallest building in Sapporo city, where you can have a panoramic view of the whole city.

Ramen Republic Sapporo: Sapporo, Hakodate, Asahikawa & Kushiro are the 4 districts famous for Ramen. In "Ramen Republic" there are 8 shops representing the best of the above 4 districts in Hokkaido. You can try the different types of Ramen (own expense) and give a vote. Every half-a-year, the Republic check the votes and only the best can remain there and the rest will be replaced by other famous Ramen shops which are on waiting list to enter the Republic.

* During Winter, due to frozen of the lake, Shikotsu-ko Cruise will be replaced by Historical Village of Hokkaido from Nov - Mar.

5

ISHIYA WHITE CHOCOLATE MUSEUM / FURANO / CHEESE WORKSHOP / BIEI "KEN & MARY" / ICE PAVILION

Ishiya Chocolate Museum: Also known as "White Lover Chocolate" Factory. You can see how the white chocolate products are being produced in this European style building.

Furano: Furano is the most famous area for planting lavender. You can still see the lavender in the green house although it's not the lavender season (July). The dried flower specialty shop in Furano is unique and exquisite.

Cheese Workshop: You can see various kind of cheese products like cheese ice-cream, cheese biscuits as well as how these products are being produced.

Biei: Famous for its views of wide fields and hills it is always used as a backdrop for many Japanese commercials and TV programs, the bright colours of its fields attract thousands of visitors per year, "Ken & Mary" tree is one of the commercial programs of the Nissan sport car which was filmed there and has now become a famous photo spot for tourists.

Ice Pavilion / Snow Museum: The temperature inside is kept at -20°C throughout the year, taking you into the world of ice. You do have the chance to see and understand more about snow throughout the year even in summer time.

* For Winter Season (Dec ~ Feb), itinerary will be: Ishiya White Chocolate Museum ~ Asahiyama Zoo or Marine Park ~ Snow Museum

***Asahiyama Zoo / Marine Park:** As everybody knows, the penguins swim as if flying in the water. There is a new idea for the zoo to let penguins exercise by 'marching' along the street so as to reduce some fat during winter time. You can take photos with them when they are out for exercise.

***Snow Museum:** An unique museum that takes you into the world of ice in a "underground palace" concept.

6

OTARU / SAPPORO BEER FACTORY / HOKKAIDO SHRINE

Otaru: Along the sidewalk and pathway of the Otaru Canal, there are many shops selling musical box, crystal and glassware that mirrors the romantic atmosphere of this enchanting town. You may also like to try the Japanese Sumiyaki Coffee (own expense) with the coffee cup, which you can take away as souvenir.

Sapporo Beer Factory: See how the beer is being produced and also taste their fresh local beer on the spot.

Hokkaido Shrine: The traditional worship place for the Japanese "Shindo" and also the oldest shrine in Hokkaido.

Winter Season (Dec ~ Feb) itinerary will be * Otaru ~ Snow Mobile Land

***Snow Mobile Land :** The adventurous snow mobile riding in the forest (own expenses).

7

SAPPORO → SINGAPORE

After breakfast, free & easy at leisure until transfer to Chitose Airport (Via Tokyo) flight back to Singapore with sweet memories with Hong Thai Travel!

Note: Sequence of itinerary subject to change without prior notice.

7天 迷人北海道之旅

Day 天数	Breakfast 早餐	Lunch 午餐	Dinner 晚餐	Hotel or Similar 酒店住宿或同级
Enjoy Hokkaido Famous Crab 品尝北海道名蟹				
1	-	-	-	✈
2	✈	✓	Hotel Set Dinner 酒店晚餐	Noboribetsu Yumoto Onsen/Toyako Onsen Hotel 登别汤本温泉/洞爷湖温泉酒店
3	In Hotel 酒店内	Mini Nabe Set 迷你锅物	Japanese Set 日式定食	Hakodate Royal/LOISIR Hotel 函馆皇家酒店/函馆LOISIR酒店
4	In Hotel 酒店内	Hairy Crab Steamboat 毛蟹锅餐	-	Sapporo Grand/Park Hotel/Keio Hotel 札幌格兰酒店/Park酒店/京王酒店
5	In Hotel 酒店内	✓	Japanese Dinner 日式晚餐	Asahigawa Crescent Hotel/Sounkyo Kankou Onsen Hotel 旭川Crescent酒店/层云峡观光温泉酒店
6	In Hotel 酒店内	Japanese Set/ Tempura DIY 日式定食/天妇罗DIY	Shabu-Shabu with Long Legged Crab 日式火锅 + 长脚蟹	Otaru Grand Park/Sapporo Park Hotel/Gateaux Kingdom 小樽Grand Park/札幌Park酒店/菓子王国酒店
7	In Hotel 酒店内	-	-	✈

团号: HOK7CA

1 新加坡 → 东京 → 北海道

乘搭豪华客机飞往日本东京机场, 然后转乘国内客机飞往札幌~北海道第一大城市。

2 千岁~伊达时代村~地狱谷~登别温泉

伊达时代村: 模仿江户时代的主题公园, 您可以看到传说中的日本武士及忍者, 那个年代的村民和日本艺妓。

地狱谷: 火山口赤色的绝崖及硫磺温泉口等奇迹。

3 昭和新山~洞爷湖~*采摘水果乐(*视季节而定)~有珠火山(缆车)~昆布馆~五棱郭城堡~明治馆, 海鲜市场~函馆山夜景(缆车)

昭和新山: 1943年大爆发后从农田中涌现出, 至今还有大量烟雾喷出活火山。

*采摘水果乐: 采摘水果乐, 视季节而定只限于六月中至十一月头。

有珠火山: 乃是昭和新山之母, 位于洞爷湖之国家国立公园, 团友们有机会乘坐缆车到山顶一睹火山口及洞爷湖的全景(如因天气不允许而关闭, 将由熊牧场取代)。

昆布馆: 参观昆布的采收过程, 可看到一系列的昆布海藻类产品, 还有机会到其特别设计的剧场观赏一部有关的纪录片。

五棱郭城堡: 此城堡建于1864年, 是日本唯一的古老西式星形城堡, 此地也是春季欣赏樱花及秋季欣赏红叶最佳之地。

函馆明治馆, 海鲜市场: 此馆乃改装自明治时代砖制仓库, 里面有玻璃工作室、音乐盒专业店, 也有各种各样的鱼类、贝壳类和海产等的海鲜市场。

函馆山: 增加成本, 让各位乘登山缆车游览。这里是以看夜景而著名, 被誉为世界第三大夜景, 吸引游人无数。

4 *支笏湖~大通公园~地下街~JR塔展望室(T-38)~拉面共和国

支笏湖: 是在4万年前活跃的火山活动中形成, 也是全日本最深的火山湖, 团友将乘坐湖上的观光船游湖参观(*冬季除外)。

大通公园: 是札幌的地标, 公园内花草盛开, 同时也是每年冬季举行“雪祭”的盛大会场。

地下街: 集合了多家的时尚品牌商店及饮食餐厅。

JR塔展望室(T-38): 乘坐电梯到38楼眺望札幌市全景, 您甚至可以在展望洗手间充份享受具有眺望特色的舒适空间。

拉面共和国: 可自费享用北海道四大区域的风味独特拉面, 吃完拉面后大家还可随意投选满意的拉面店。

*支笏湖冬季期间(11月-3月)因游船停航, 支笏湖将改为北海道开拓村。

5 白之恋人朱古力博物馆~富良野薰衣草(温室)~芝士工房~美瑛~冰感体验馆

白之恋人朱古力博物馆: 这是一间以欧洲风格为主题的建筑物, 里面可看到白之恋人朱古力的制造过程。

富良野: 除了薰衣草季节(7月)之外, 您还是有机会观赏到种植在温室里的薰衣草。在薰衣草制品店内可以买到薰衣草制品之外, 还可品尝特制的薰衣草雪糕(自费)。

芝士工房: 可看到各式各样芝士制成品如芝士雪糕、面包等等, 还可亲眼目睹它们的制作过程。

美瑛: 田园风光丘陵, 位于北海道的中央, 风景优美, 也是多个电视广告及电视剧的拍摄背景场地。

冰感体验馆/雪之美术馆: 馆里的温度常年保持在-20°C, 让你在一年四季也可观赏到冰雪世界。

6 小樽~札幌啤酒工场~北海道神宫

小樽市: 为北海道最浪漫、充满着欧陆情怀、浪漫诗意的市镇。漫步于小樽运河旁, 感受小樽特有的风情。亦可自费享用日本著名炭烧咖啡, 享用后更可拿走咖啡杯留为纪念。

札幌啤酒工场: 参观其制酒过程及了解它在日本的历史, 还可试饮刚刚制成的新鲜啤酒。

北海道神宫: 这是日本三大神宫之一, 乘此良机了解日本的文化与宗教的信仰。

冬季(12月~2月)之第五及第六天行程如下:

5 白之恋人朱古力博物馆/旭山动物园/小樽企鹅馆~雪之美术馆

白之恋人朱古力博物馆: 以欧洲风格为主题的建筑物, 里面可看到白之恋人朱古力的制造过程。

旭山动物园/小樽企鹅馆: 我们可欣赏到企鹅们吃饱之后大摇大摆地走出来街上“招摇过市”的热闹场面。(如地面结冰不够则取消)

雪之美术馆: 耸立于旭川市内, 是座梦幻的城堡, 内部介绍着各式各样雪花的形状, 还有一条常年保持在-14°C至-20°C的冰瀑走廊, 而中央表演厅的天花则是画家笔下的北海道天空油画, 有如置身于欧陆的地下宫殿。

6 小樽市~雪上摩托车(自费)

小樽市: 为北海道最浪漫、充满着欧陆情怀、浪漫诗意的市镇。漫步于小樽运河旁, 感受小樽特有的风情。亦可自费享用日本著名炭烧咖啡, 享用后更可拿走咖啡杯留为纪念。

雪上摩托车: 让您一尝滑雪的乐趣, 或乘坐雪上摩托车奔驰于冰天雪地的森林里, 既浪漫又刺激(滑雪用具及摩托车租用自费)。

7 札幌 → 东京 → 新加坡

早餐于酒店, 自由活动过后, 集合乘车前往千岁机场, 乘搭国内客机飞往东京机场, 然后转机飞返新加坡。希望我们为您安排的行程能让您之后留下美好的回忆。

注: 旅行社有视权当地情况而更改行程, 行程将以英文的为主。